

# BEACONSFIELD

## AVIS PUBLIC - MODIFICATION

## PUBLIC NOTICE - MODIFICATION

### DÉROGATION MINEURE – 131, FLORIDA

### MINOR EXEMPTION – 131 FLORIDA

Prenez note que l'avis public relatif aux dérogations mineures publié le 29 août 2018 comportait une erreur dans le troisième paragraphe de la version anglaise traitant du bâtiment sis au 131, Florida, qui aurait dû se lire comme suit:

2. 131, Florida  
Lot : 2 423 948  
Cadastre du Québec  
Circonscription foncière de Montréal

**Autoriser qu'une thermopompe pour piscine existante soit située à 1,19 mètre de la ligne de terrain latérale est, alors que le règlement de zonage prescrit que la distance minimale entre une ligne de terrain et une thermopompe pour piscine est de 2,0 mètres.**

Avis est également donné que toute personne intéressée peut se faire entendre par le Conseil relativement à ces demandes au cours de cette séance.

**Donné à Beaconsfield, le 7 septembre 2018.**

Note that the public notice concerning minor derogations published on August 29, 2018 contained a mistake in the third paragraph of the English version related to the property located at 131 Florida, which should have read as indicated below:

2. 131, Florida  
Lot: 2 423 948  
Cadastre of Québec  
Registration division of Montreal

**To authorize that an existing pool heat pump be located at 1.19 meters from the eastern lateral landsite line, while the zoning by-law requires that the minimum distance between a pool heat pump and any landsite line is 2.0 metres.**

Notice is also given that all interested persons may express their opinions to Council regarding these requests during the meeting.

**Given at Beaconsfield, on 7 September, 2018.**

M<sup>e</sup> Nathalie Libersan-Laniel

Greffière et directrice du Greffe et des Affaires publiques  
City Clerk and Director of Registry and Public Affairs